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Zápis ze schůze výboru OS konané dne 14. 6. 2022 on-line formou 
 
Přítomni: 
Výbor OS CHPH Pardubice: Tomáš Bouška, Pavel Horníček, Jan Filipi, Zdeněk Málek 
Revizní komise: Jan Pokorný 
Host: Milan Brož 
 
1. Výpočty výsledků závodů 
Výbor OS projednal stav zasílání a zpracování výsledků. 

 Zlepšení disciplíny odesílání podkladů po náběhu sezóny 
 Pokračování v zasílání naskenované dokumentace E-mailem 
 Zároveň zůstává zasílání originální dokumentace poštou výpočtáři  
 Dodatečné náklady na tisk zasílaných kopií u výpočtáře ve výši cca 5.000 Kč budou pro 

rok 2022 hrazeny z prostředků OS 
 
Po sezóně 2022 předpokládáme vyhodnocení prvního roku tohoto nového systému výpočtů. 
 
2. Investice 
V minulém období byly pořízeny následující položky: 

 Vlnitý papír do boxů, 14 rolí, 12.807 Kč 
 Plastová čela boxů, 100 ks a náhradní krmítka a napáječky 10+10 ks v ceně 47.000 Kč 

(uloženy u dopravce M. Brože v Holicích) 
 Pneumatiky na 50-ti boxový vozík, 4 ks, 6.400 Kč 
 Mobilní telefon pro záznamy během dopravy a startu, 6.500 Kč 

 
3. Ceny za přepravu 
S odkazem na nestabilní a těžko předvídatelné pohyby cen pohonných hmot bylo dohodnuto 
s dopravcem účtování za přepravu holubů v závodní sezóně na bázi reálných cen v daném 
časovém úseku, pokladník OS P. Horníček dohodne s dopravcem M. Brožem detaily. 
 
4. Svozy 
S ohledem na svozový model v druhé polovině sezóny bylo rozhodnuto provádět napájení při 
nakládce v ZO Holice (časově odpovídající, bezproblémový zdroj vody) na ST i KT. Čistění vozíku 
pro kooperační závody bude provádět dopravce M. Brož za podmínek, jaké byly nastaveny v roce 
2021. 
 
5. Revize boxů 
Žádáme MS/ZO o provedení revize boxů v jednotlivých ZS a výsledek nahlásit T. Bouškovi do 7.8. 
2022. 
 
 
 
 
 
 



 
6. Používání prostředku OS 
Obecná informace: s odkazem na zrušenou dohodu mezi OS Pardubice a MS V. Mýto viz usnesení 
z konference 27.3. 2022 bude třeba stanovit nová pravidla pro používání 22 boxů z vlastnictví MS 
Vysoké Mýto pro potřeby OS, event. zajistit a poskytnout MS V. Mýto jiné boxy z majetku OS, což 
se do zahájení sezóny starých holubů nepodařilo zrealizovat. 
 
Konkrétně ke kauze: 
Výbor OS projednal kauzu použití nástavby OS (40 boxů) při třech nácvicích MS Vysoké Mýto 
s vyslechnutím stanoviska chovatelů MS V. Mýto a dopravce M. Brože. 
 
Dopravce M. Brož navzdory jemu známé skutečnosti o vypovězení dohody mezi OS a MS V. Mýto 
použil 40-ti boxovou nástavbu OS s odůvodněním: 

 ignorování rozdílnosti pořadatele nácviků a podcenění důsledků 
 časová zaneprázdněnost ve dnech před realizací nácviků vedoucí k nepřipravení nástavby 

MS V. Mýto 
 preference bezproblémového vyjetí 

 
Dopravce při projednávání uznal svoje pochybení a přislíbil neopakování této situace v budoucnu. 
 
P. Horníček vyjádřil stanovisko MS V. Mýto, ve kterém uvedl, že chovatele MS V. Mýto mrzí 
nastalá situace a po zbytek sezóny starých holubů dávají svoje boxy k dispozici OS. Pro další 
sezónu jsou připraveni jednat a přijmout řešení uspokojivé pro obě strany. 
 
Výbor konstatoval, že po vypovězení dohody je nezbytně nutné pro sezónu 2023 a další písemně 
stanovit jasný rámec fungování, který by zamezil nejasnostem a opakování této situace. 
 
7. Komunikace 
Na žádost předsedy RK J. Pokorného výbor projednal obsah a formu zprávy „nácviky“ B. Sedláka 
ze dne 8.6. 2022. Výbor OS nepovažuje tuto formu komunikace a poznámky směřující k osobě 
předsedy RK za adekvátní a oprávněné a dále napomáhající dobrým vztahům mezi chovateli. 
Žádáme v obecné rovině všechny chovatele, aby v maximální možné míře přispívali k přátelské 
atmosféře mezi chovateli. 
 
 
Zápis ze schůze výboru OS konané dne 28.-30. 7. 2022 formou el. komunikace  
 
Přítomni: 
Výbor OS CHPH Pardubice: Tomáš Bouška, Pavel Horníček, Jan Filipi, Zdeněk Málek, Dubec M. 
Revizní komise: Jan Pokorný 
 
 
1. Vyřízení obdržených žádostí 

a) Výbor OS projednal žádost ZO Přelouč o částečné zrušení objednávky sezóny 
zesnulého chovatele D. Drábka u závodů, na které již nemohl nasadit. Výbor žádosti 
vyhověl a pokladník OS P. Horníček ve spolupráci s chovateli ZO Přelouč vyčíslí hodnotu 
stornované objednávky.  
 
b) Výbor OS projednal žádost MS Česká Třebová o hostování chovatele Fr. Musila, 
Linhartice 47, 571 01 Moravská Třebová v OS Pardubice v sezóně holoubat 2022. 
S přihlédnutím k poloze holubníku výbor OS rozhodl žádosti vyhovět vč. zařazení tohoto 
hostujícícho chovatele do výsledků. 
 



c) Výbor OS projednal žádost ZO Proseč o poskytnutí finanční podpory z prostředků OS 
ve výši 15.000 Kč pro Andreje Bojka, člena tohoto spolku, který se s ohledem na válku na 
Ukrajině dostal do složité ekonomické situace ve snaze zaopatřit nejbližší členy svojí 
rodiny jejich přestěhováním do ČR. Stanovisko ve výboru OS bylo většinově pro 
poskytnutí této podpory, nicméně s odkazem na těsný výsledek hlasování se výbor 
rozhodl pozdržet vyplacení této podpory a konečné rozhodnutí učinit na nejbližší 
konferenci delegátů OS.  
 

 
 
Tomáš Bouška 
Předseda OS CHPH Pardubice 
 
Schválil: 30.7. 2022 


